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艺术家：蒋之龙
Artist: Jiang Zhilong

展览时间：2025 年 9 月 13 日至 2025 年 10 月 25 日
Duration:  September 13, 2025 – October 25, 2025

地址：中国深圳市南山区深圳湾一号广场南二期 110 号
Address: No.110, South Square, One Shenzhen Bay, Shenzhen, China

红树林画廊欣然宣布，艺术家蒋之龙个展“二三事”将于 9 月 13 日开幕，展览呈现其过往作品与近期新作，
并持续展出至 10 月 25 日。

万物皆由点滴而来，看生活“二三事”，即是回望那些易被忽视的微小日常。蒋之龙的画笔便落在小城与乡
村的一隅：他以简练朴实的笔触，捕捉瓦屋、田野、孩童、树木等平凡物象，在小尺幅的画面中自成节奏。
明快而厚重的用色，如自然沉淀的光影，色块间的碰撞沉稳而不滞重，鲜明而不跳脱，事物因而得以扎实立
于画面之中，焕发出盎然而质朴的生机。

MANGROVEGALLERY is pleased to announce A Few Vignettes, a solo exhibition by Jiang Zhilong, 
opening on September 13. The exhibition brings together the artist’s past and recent works, and will 
be on view through October 25.

Everything begins with the smallest of details. To linger on “a few vignettes” is to return to those 
fleeting fragments of everyday life that so often go unnoticed. Jiang Zhilong turns his gaze toward the 
quiet corners of towns and villages, rendering tiled rooftops, fields, children, trees, and other ordinary 
motifs with strokes that are succinct yet grounded in lived experience. Within the intimate scale of 
these canvases, a distinct rhythm unfolds. His palette is at once luminous and grounded, settling 
like light and shadow accumulated over time. Colours interact with steadiness yet never heaviness, 
vivid yet never jarring. Through these tonal encounters, forms stand firmly within the pictorial space, 
radiating a vitality that feels both fresh and unadorned.
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